

# GEOVEKST – FORUM

Til Erik Perstuen, Ingar Skogli, Jan Ove Stadheim, Hildegunn Norheim, Tove Vaaje-Kolstad, Svein Arne Rakstang, Åshild Utvik, Geir Bjørnsen, Eli Katrina Øydvin, Bjørn Lytskjold, Håvard Moe, Jon Haugland, Ole Grammeltvedt, Lars Østby Hemsing, Eva Merete Høksaas, Britt Marit Fossan Knudsen, Einar Jensen, Håkon Dåsnes, Anne Guro Nøkleby, Georg Langerak, Marit Bunæs, Bjørn Vik, Petter Stordahl, Nils Ivar Nes

Forfall til møtet

## FORELØPIG SAKSLISTE OG AGENDA FOR MØTE I GEOVEKST-FORUM

Geovekst-forum Hamar 7. – 8.mars 2018

**7.mars oppmøte kl. 10:00 på Hamar i Vangsvegen 73 (1.etg).**

Overnatting fra 7.-8.mars og møterom 8.mars er bestilt på Staur gård, Vestbygdvegen 226, 2312 Ottestad for alle som skal delta på møtet.

### Tidsplan for møtet:

#### 7.mars

10:00 – 12:00 Geovekst-forum (velkommen til nye representanter fra kommunene og SVV)  
12:00 – 13:00 Felles lunsj Geovekst-forum og FGU for Hedmark og Oppland  
13:00 – 15:00 Møte med FGU for Hedmark og Oppland  
15:00 – 17:00 Geovekst-forum (fortsetter)

Middag på Staur Gård kl.19:00.

#### 8.mars

09:00 – 12:00 Geovekst-forum (fortsetter på Staur gård)  
12:00 – 13:00 Lunsj  
13:00 – 15:00 Geovekst-forum (tidspunkt for avslutning kan diskuteres, tar hensyn til avreisetidspunkter for langveisfarende)

Saker til behandling fremgår av den foreløpige sakslisten. Frist for innmelding av saker som ikke står på lista er satt til torsdag 15.februar.

Vel møtt!

Vennlig hilsen  
Marit Bunæs  
Telefon: 3211 8535 / 901 67 800

**Saksliste for møtet 7.- 8.mars**

Sak nr.	Tema / Dokumenter	Sakstype	Ansvar
1/18	<b>Godkjenning av referat fra Geovekst-forum, november 2017</b>	Godkjenning	KV/Alle
2/18	<b>Møte med FGU Hedmark og Opland</b>		
3/18	<b>Sentral lagring av FKB</b> (2/17, 16/17, 27/17 og 44/17) <ul style="list-style-type: none"> <li>• Status/rapport fra prosjektet</li> <li>• Historikk, hva skal lagres? Hvor ofte?</li> <li>• Behandle søknader om utbetaling av tilskudd til kommuner for 2018-2020</li> <li>• Reduksjonsfaktor, hvordan beregner vi i SFKB?</li> </ul>	Informasjon/ Diskusjon  Vedtak  Diskusjon	KV/Alle
4/18	<b>Nasjonal detaljert høydemodell</b> <ul style="list-style-type: none"> <li>• Status fra prosjektet</li> <li>• Status fra Høydedata.no</li> <li>• Status fra Pilot NDH</li> <li>• Status fra GlaSS</li> </ul>	Informasjon	Håkon D
5/18	<b>Hva skal FKB-data være i fremtiden?</b> (tidl. sak 11/17, 24/17, 36/17 og 48/17) <ul style="list-style-type: none"> <li>• Notat fra Kartverket</li> <li>• Forslag til Kvalitetsplan</li> </ul>	Diskusjon	KV/Alle
6/18	<b>Detaljert dybdekartlegging elv, innsjø og grunne kystområder sjø, innhenting, lagring og tilgang data</b> (tidl. sak 66/16, 41/17, 51/17) <ul style="list-style-type: none"> <li>• Informasjon</li> </ul>	Orientering	NVE
7/18	<b>Geovekst Ledning Arbeidsgruppe (GLA)</b> <ul style="list-style-type: none"> <li>• Ledning/laser testprosjekt <ul style="list-style-type: none"> <li>- Resultater fra testprosjektet</li> </ul> </li> <li>• Informasjon fra GLA-gruppa</li> </ul>	Diskusjon/ Vedtak	Alle
8/18	<b>Revisjon av Veiledningsmateriellet</b> (tidl. sak 9/17, 20/17, 37/17 og 46/17) <ul style="list-style-type: none"> <li>• Informasjon fra arbeidsgruppa</li> <li>• Vedtak av Kap.7 Rettigheter</li> </ul>	Informasjon/ Diskusjon/ Vedtak	Marit
9/18	<b>Nasjonal Geodatastrategi</b>	Diskusjon	KV/Alle
10/18	<b>Telenor og Geovekst-forum</b> <ul style="list-style-type: none"> <li>• Informasjon</li> </ul>	Informasjon/ Diskusjon	Alle
11/18	<b>Diverse informasjonssaker</b> <ul style="list-style-type: none"> <li>• Geolett</li> <li>• eByggesøknad</li> <li>• eByggesak</li> <li>• ePlansak</li> </ul>	Informasjon/ Diskusjon	KV/Alle
12/18	<b>OpenStreetMap – tilgang til Geovekst-data?</b>	Diskusjon	KV/Alle

13/18	<b>FKB-Bygningsmessige anlegg</b> <ul style="list-style-type: none"><li>• Utvidelse med nye objekter i havneområder?</li></ul>	Diskusjon/ Vedtak	KV/Alle
14/18	<b>Orienteringer fra Kartverket</b> Anskaffelser og datainnsamling Omløpsprogrammet Framdrift og økonomi NN2000 Salg av Geovekst-data	Orientering	KV
15/18	<b>Geodataplanens Handlingsplan</b>	Diskusjon	Telenor
16/18	<b>Ortofoto - Skråbilder – Geovekst</b> (tidl. sak 5/17, 23/17, 35/17) <ul style="list-style-type: none"><li>• Ny arbeidsgruppe må velges</li></ul>	Informasjon/ Diskusjon	KV/Alle
17/18	<b>Eventuelt</b>		